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PROTOKOL NR 51/05
Z POSIEDZENIA KOMISJI REII/IZYJNEJ

ODBYTEGO DNIA 2I KWIETNIA 2OO5 ROKU

Komisja rozpoczgla posiedzenie o godz. 151s. Na posiedzeniu obecny byl
Wiceburmistrz Janusz WoZniak.

Porzqdek posiedzenia:
1. Analiza materialów na sesjE.
2. Sprawy ró2ne.

Ad. 1.
Radny Stanislaw Barariski poinformowal, 2e porz4dek sesji zostanie zmieniony,

poniewaZ jest w porz4dku obrad odwolanie Pani Przewodnicz4cej.
Przewodnicz4cy Komisji zwrócil uwagg, 2e Komisja Rewizyjna opiniowala

wykonanie budzetu i wnioskowala o udzielenie absolutorium. Jeheli przewodnicz4cy Komisji
Rewizyjnej bqdzie odwolany to kto odczyta wniosek? Czy uchwaly dotycz4ce wewnEtrznych
spraw Rady nie powinny byó na koúcu?

Radca prawny Danuta Kiwiorska powiedziala, 2e nale2y zwróció uwagQ na
nastEpujqce niebezpieczeírstwa: przepis zabranie bycia czlonkiem Komisji Rewizyjnej
zarówno przewodnicz4cemu jak i wiceprzewodnicz4cym Rady. Celowe byloby przestawienie
porz4dku w ten sposób, aby uchwala w sprawie udzielenia absolutorium - jako najwalniejsza
- byla na samym pocz4tku - przed zmianami personalnymi. Nikt nie jest w stanie przewidzieó
wyników glosowania'. moae dojSó do sytuacji, 2e bgdzie odwolany przewodniczqcy Rady, a
nowego sig nie wybierze i wtedy - koniec sesji. Je2eli chodzi o sklady komisji, to statut
mówi, Ze radnego z komisji moína odwolaó w wypadku zloíenia rezygnacji i na wniosek
przewodniczqcego komisji zaakceptowany przez komisjq. Przewodniczqcych komisji moLna
odwolaó, ale odwolanie nie oznacza,2e przestaje on byó czlonkiem komisji. Pani Kiwiorska
szczególowo wyjaSnila sprawy dotyczqce zmian osobowych w komisjach i udzielila
odpowiedzi na pytania.

Komisja Rewizyjna zglosila poprawki do porz4dku obrad sesji:

Kom i sj a przyj Ela zglo szone poprawki nastqpuj qc4 i I o Éci q glo sów :
Za
Przeciw
Wstrzymalo siq

Pkt. 23.
(lchwala w sprawie przyjqcia sprawozdania z wykonania budzetu miasta i gminy Jqdrzejów
za 2004 rok oraz udzielenia absolutorium Burmistrzowi Miasta Jqdrzejowa.

Przewodnicz4cy Komisji odczytal opiniq RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej w
sprawie udzielenia absolutorium Burmi strzowi Miasta Jqdrzej owa.
Uwag nie zgioszono.
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Pkt. 29.
Uchwala w sprawie zatwierdzenia taryf Zakladu Wodociqgów i Kanalizacji w Jqdrzejowie
za zbiorowe zaopatrzenie w wodq i zbiorowe odprowadzanie ícieków.

Na posiedzenie Komisji przybyly przedstawicielki ZWIK Pani Janus i Pani Cudzilo,
które omówily szczególowo projekt uchwaly, wyjaÉnily koniecznoóó jej podjqcia i udzielily
odpowiedzi na zadawane pytania.
Komisj a Rewizyj na pozytywnie zaopiniowala proj ekt uchwaly:

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 1

Przewodnicz4cy Komisji o godzinie 1630 oglosil l0 minut przerwy.

Pkr. 24.
Uchwala w sprawie zmian w bud2ecie miasta i gminy ne 2005 rok.

Radny Krzysztof Chalupka przypomnial, ze sugerowal, aby te pieni4dze przekazaé na
boiska. Czyjabyla decyzja o przeznaczeniu Srodków na ten cel?

Burmistrz Janusz WoZniak powiedzial, 2e poniewa? na boiska pieni4dze s4 jest
propozycja rozszerzenia oferty plywalni poprzez wybudowanie brodzika i zjezdzalni,
przed stawi o na pr zez Burmi strza L eszka Kapc iq.

Radny Stanislaw Baraúski uwaz42e jest to wyrzucenie pieniEdzy w bloto, bo ta
inwestycja nigdy siq nie zwróci, a dojd4 dodatkowe koszty. Radny Baraúski uwa2a, 2e
Plywalnie powinna byó zarzqdzanaprzez dyrekcjE szkoly.

Komisj a przedyskutowala proj ekt uchwaly.
Komisj a Rewizyj na pozytywnie zaopiniowala proj ekt uchwaly :

Przeciw - 1
Wstrzymalo siE - 0

Pkt. 25.
Uchwala w sprawie uchwaleniq Gminnej Strotegii Rozwiqz¡nuania Problemów Spolecznych.
Uwag nie zgioszono.
Komisj a Rewizyjna pozytywnie zaopiniowala proj ekt uchwaly:

Przeciw - 0
Wstrzymalo siE - 0

Pkr. 26.
Uchwala w sprawie zasad usytuowania na terenie gminy miejsc sprzeda2y i podawania
napojów alkoholowych.
Burmistrz Leszek Kapcia przedstawil i omówil projekt uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Komisj a Rewizyjna pozytywnie zaopiniowala proj ekt uchwaly:

Przeciw - 0
Wstrzymalo siq - 0

Za

Za

Za



J

Pkt.27.
Uchwala w sprawie wyra2enia opinii dotycz4cej likwidacji szpitala im. JEdrzeja Sniadeckiego
w Katowicach, dzialajqcego jako samodzielny publiczny zak\ad opieki zdrowotnej.

Pkt. 28.

Uchwala w sprawie wyra2enia opinii dotyczqcej lih,uidacji Samodzielnego Publicznego
Zakladu Opieki Zdrowotnej Szpitala im. Prof. Emila Michalowskiego w Katowicach.
Burmistrz Leszek Kapcia wyjaSnil cel podjgcia uchwaly.
Uwag nie zgloszono.
Komisj a Rewizyj na negatywnie zaopiniowala proj ekty uchwal:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE

Pkt. 30.
Uchwals w sprawie uchwalenia wieloletniego programu inwestycyjnego na lata 2005 - 2008.

Burmistrz Janusz Wo2niak wyjaSnil, 2e w poprzedniej uchwale byly jakieS usterki w
zwiqzku z czym lepiej podjqó nowq uchwalg niZ poprawiaó poprzedni4. Uzasadnienie
dokladnie to przedstawia.

Przewodnicz4cy Komisji Pawel Smor4g stwierdzil, 2e w planie jest du2o inwestycji na
terenach miejskich, a malo na wiejskich i zapytal, czy liczone jest to procentowym
stosunkiem wplywów do bud2etu.

Burmistrz Janusz WoZniak odpowiedzial, Ze nie ma to Zadnego znaczenia.
Przewodnicz4cy Komisji Pawel Smor4g zauwaLyl, 2e nie ma ujqtej inwestycji

,,Budowa hali gimnastycznej w Skroniowie". W zwiqzku z povlrZszym radny Smorqg zglosil
wniosek, aby dodaó zapis: ,,Budowa sali gimnastycznej prury Zespole Placówek
OSwiatowych w Skroniowie".
Komisja Rewizyjna przyjgta wniosek nastqpuj4c4 iloSci4 glosów:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

Radny Stefan Fiutek zglosil wniosek, aby w planie umie5ció zapis: ,,Budowa
chodnika w miejscowo5ci Mnichów".
Komi sj a Rewizyj na przyj gla wniosek nastEpuj 4c4 i loSci4 glo sów:
Za
Przeciw
Wstrzymalo sig

Radny Stanislaw Baraúski uwal42e stanowczo zamalo pÍzeznaczone jest Srodków na
drogi wiejskie. Radny wnioskuje o zrvipkszenie w planie kwoty na modernizacjp dróg
gminnych asfaltowych i tluczniowych.
Komisja Rewizyjna przyjpla wniosek nastqpujqc4 iloéci4 glosów:
Za
Przeciw
Wstrzymalo siE

Komisja Rewizyjna
Za
Przeciw
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pozytywnie zaopiniowala projekt uchwaly:
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Wstrzymalo sig - 0

Pkt. 3I.
Sprawozdanie z dzialalnoíci Oírodka Pomocy Spolecznej w Jqdrzejowie za 2004 rok.
Uwag nie zgloszono.

Pkr. 32.
Informacja dotyczqca sytuacji finansowej Zarzqdu Budynków Mieszkalnych w Jqdrzejowie.
Uwag nie zgloszono.

Ad.2.
Spraw róZnych nie zgloszono.

Posiedzenie Komisji Rewizyjnej zakohczylo siE o godz. 17r5.

Pr.p¿okolowala:
J - J . 2  1 -.J , ra:r'Y. lJ'kLt,
Teresa Borowska

P r z ew o dni cz qcy Komi sj i Rew izyj nej

Pawel Smorqg


